
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Samrådsspørgsmål BE
Vil ministeren i et kommende samråd kommentere oplysningen fra Fyens Stifts-
tidende den 2. november 2010 om, at KommuneKemi har en aftale med Orica
om samlet at aftage 10.000 tons HCB-affald?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

På udvalgets vegne

Ida Auken
formand
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